

No. 003/23/L/ACPK/MC

Beijing, 14 mars 2023

AVIS AU PUBLIC

L'Ambassadeur Extraordinaire et Plénipotentiaire de la République du Cameroun auprès de la République Populaire de Chine porte à la connaissance des Camerounais vivant en Chine et ceux dans les pays voisins qui adressent leurs demandes à l'Ambassade du Cameroun à Beijing qu'**à compter du 1^{er} avril 2023**, les frais d'établissement du **Laissez-Passer** vont s'appliquer. Le montant à payer est de **75.000 (soixante-quinze mille) FCFA**.

Les informations sur les modalités de paiement et la composition des dossiers sont disponibles sur le site consulaire : www.cameroonembassytochina.com.

Entretemps, la délivrance des Laissez-passer est suspendue, sauf cas de force majeure. Les demandes introduites après le 14 mars 2023 seront traitées à compter du 1^{er} avril 2023.

L'Ambassadeur compte sur la bonne compréhension et la collaboration de tous les usagers intéressés. /-

Copies : - COMMUNAUTÉ CAMEROUNAISE
- AFFICHAGE
- CHRONO



Martin MPANA
Martin MPANA
AMBASSADEUR / AMBASSADOR

No 003/23/L/ACPK/MCBeijing, 14th March 2023

PUBLIC NOTICE

The Ambassador Extraordinary and Plenipotentiary of the Republic of Cameroon to the People's Republic of China informs all the Cameroonians living in China and those in the neighboring countries who send their applications to the Embassy of Cameroon in Beijing that, **as of April 1st, 2023**, the costs of establishing the Travel Certificate will apply. The amount to be paid is **75,000 (seventy-five thousand) CFA Francs**.

Information on payment methods and the composition of files are available on the consular website: www.cameroonembassytochina.com.

In the meantime, the issuance of Travel Certificates is suspended for all, but the cases of force majeure. The applications received after March 14, 2023, will be processed as from April 1st, 2023.

The Ambassador counts on the understanding and cooperation of all interested users. /-

CC : - CAMEROONIAN COMMUNITY
- BOARD
- CHRONO




Martin MPANA
AMBASSADEUR / AMBASSADOR